
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/12155.

Benyújtás dátuma: 2020-08-19 10:46

Parlex azonosító: TI28EX690001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért váltották le Benedek István Zsoltot ? 2" 

Tisztelt Miniszter úr!

K/11509 számú "Miért váltották le Benedek István Zsoltot ?" című írásbeli kérdésemre Rétvári 
Bence államtitkár írt „választ”. A két mondatos „válaszban” ugyanakkor nem tudták meg rajtam 
keresztül a Szociális és Gyermekvédelmi Főigazgatóságot fenntartó adófizetők, hogy miért 
váltották le Benedek István Zsoltot. Mivel véleményem szerint joguk van az adófizetőknek 
megtudni mi történik az SZGYF vezetésében újra felteszem kérdéseimet:

1. Pontosan miért és hogyan fogják átalakítani a Szociális és Gyermekvédelmi 
Főigazgatóságot?

2. Pontosan miért váltotta le Miniszter úr Benedek István Zsoltot?

3. Pontosan miért váltotta le Verdó Györgyöt, az SZGYF Hajdú-Bihar megyei 
kirendeltségének igazgatóját?

4. Közük volt ezeknek a személyi változásoknak a Magyar Hang alapvetően Hajdu-Bihar 
megyei intézményekre vonatkozó cikksorozatának, amivel kapcsolatban sajtópert is vesztett 
az SZGYF?

Válaszát tisztelettel várom,

Budapest, 2020.08.19.

Ungár Péter (LMP)


